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Geachte raadsleden, 
 
 
Op 6 april 2025 heeft de fractie van de D66 vragen (hieronder cursief) gesteld op basis van artikel 42 van 
het Reglement van Orde inzake Prettig fietsen in Kerkelanden. In deze brief worden deze vragen 
beantwoord.  
 
1. Is tijdens het voorbereiden van de aanpassingen van het wandelpad ook nagedacht over de positie 

van de fietser in Kerkelanden? 
Het aanpassen van het wandelpad is gericht op voetgangers. Dit voetpad is niet om op te fietsen. 
 

2. Is het college het met ons eens dat het onwenselijk is dat fietsers binnen Kerkelanden geen snelle 
fietsverbinding hebben richting winkelcentrum Kerkelanden en/of het centrum van de stad? 
Het college ziet dat het voldoende mogelijk is om te fietsen tussen de wijk Kerkelanden, het 
winkelcentrum Kerkelanden en het centrum van Hilversum. Het college wil ook graag wijzen op het 
project doorfietsroutes waarin is voorzien in een route van Wijdemeren naar centrum Hilversum. De 
werkzaamheden aan de doorfietsroute gaan onverminderd door. De doorfietsroutes worden tussen 
2025 en 2028 gerealiseerd en Wijdemeren-Hilversum wordt nu aan gewerkt. 
 

3. Zijn er concrete plannen om deze situatie te verbeteren? 
Ja, er wordt momenteel aan gewerkt om een fietspad aan te leggen langs het wandelpad. Dit is 
conform het Jaarplan Mobiliteit 2025 waarin het als prioriteit is aangemerkt. De aanpak betreft een 
combinatie met buurtinitiatieven en de benodigde groencompensatie. Er is gestart met de 
voorbereiding en de verwachting is dat de werkzaamheden nog in 2025 uitgevoerd kunnen worden. 
Het fietspad wordt vanuit bestaande mobiliteitsbudgetten gefinancierd.  
 



4. En zo niet, is het college bereid om hier op korte termijn naar te kijken? 
Zie vorige antwoord. 

 
Hoogachtend, 
 
Burgemeester en wethouders van Hilversum, 
de gemeentesecretaris, de burgemeester, 
  

mr. C.P. Torres Barrera dr. ir. G.M. van den Top 
 


